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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 
„PRO Šumavsko, z.s.“ 

 

Datum jednání: 24. dubna 2018 

Čas jednání: od 16:30 do 18:00 

Místo jednání: Hotel Zlatá Hvězda, Vimperk 

 

Přítomní: Klára Sochorová, Ivana Vlková, Ludmila Bušková, Ivana Jiřičková, Michal Piloušek, 

Josef Pecka, Lenka Švecová, Petra Hrušková, Jan Houzim, Michaela Jůzková, Hana Slavíčková, 

Ing. Andrea Hanzalová, Iveta Frková 

Nepřítomní: Petra Frnochová, Pavel Frnoch, Martin Jurásek 

Omluvení: Věra Houšková, DiS, PhDr. Marie Šotolová, Eva Smetanová, Eva Dlauhoweská, Josef 

Bláhovec 

Zápis:  Ing. Marie Korousová  

 

Program jednání: 

1. Úvod 

2. Nová produktová manažerka a obsazení výkonného výboru 

3. Činnost v roce 2017 

4. Výroční zpráva za rok 2017 

5. Aktuální informace z dění cestovního ruchu 

6. Plán činností v roce 2018 

7. Členské příspěvky 

8. Přijetí nových členů 

9. Ostatní a závěr 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Úvod 

Jednání bylo zahájeno předsedkyní spolku Ivanou Vlkovou v 16.00 hodin. Ivana Vlková 

přivítala a představila přítomné členy spolku a hosty – Ing.Andreu Hanzalovou, Ivanu 

Jiřičkovou, Kláru Sochorovou, Ludmilu Buškovou, Josefa Pecku, Michaelu Jůzkovou, Jana 
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Houzima, Lenku Švecovou, Petru Hruškovou, Hanu Slavíčkovou a Michala Pilouška. 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Marie Korousová a zápis ověří Mgr. Iveta Frková. 

 

HLASOVÁNÍ    PRO: 13  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 

 

2. Nová produktová manažerka a obsazení výkonného výboru 

Předsedkyně výboru představila novou produktovou manažerku Ing. Marii Korousovou, která 

od 1. dubna 2018 nahradila Ing. Andreu Hanzalová.  

Ing. Andrea Hanzalová nadále zůstává se spolkem destinačního managementu v kontaktu  

a má zájem se aktivně podílet na dění ve spolku. Mimo jiné bude i nadále bezúplatně 

spravovat informační systém spolku www.sumavsko.cz  

Paní předsedkyně oznámila konec funkčního období stávajícího výboru ve složení: 

• Ivana Vlková - předsedkyně 

• Iveta Frková 

• Klára Sochorová 

• Petra Frnochová 

• Radim Rypáček – nahrazen Martinem Juráskem 

A navrhla nové členy výkonného výboru, který byl představen na schůzi výkonného výboru, a 

to: 

• Hana Slavíčková 

• Ivana Jiřičková 

• Michal Piloušek 

Z kontrolní komise byl ze své funkce odvolán pan Libor Jungvirt a paní předsedkyně navrhla 

paní Kláru Sochorovou. Dále paní předsedkyně prezentovala návrh na vytvoření dodatku 

stanov, který upravuje schůze výboru. Výbor se, podle dodatku, bude scházet 2x do roka, 

přičemž zároveň vznikne pracovní skupina, která se bude scházet nejméně 1x měsíčně. 

Součástí pracovní skupiny bude Ivana Vlková, Ing.Marie Korousová a Mgr.Iveta Frková. Tato 

skupina je podřízena výboru a bude řešit provozní činnosti spolku. Z každého jejího 

pracovního jednání bude pořizován zápis. Proběhlo hlasování o novém členovi kontrolní 

komise, a to paní Kláry Sochorové a pro její zvolení hlasovali všichni přítomní. 

 

HLASOVÁNÍ    PRO: 13  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 
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3. Činnost v roce 2017 

- Veletrhy a akce 2017 

o Zhodnocení činnosti za rok 2017 se ujala Ing. Andrea Hanzalová, která svoji řeč 

zahájila účastmi na veletrzích cestovního ruchu. Byly jimi Region Tour v Brně, 

Holiday World v Praze a TravelFest a TravelCon v Českých Budějovicích. Těchto 

veletrhů se zúčastnila společně s paní Simonou Bors z TIC v Prachaticích. Slečna 

Hanzalová mluvila o povinné účasti (nařízení JCCR) na velkých veletržních 

akcích v Praze a Brně, kterou vyloučila pro rok 2018. TravelFest a TravelCon 

přednášející zmínila jako akce s velikým potenciálem a uvedla, že se jejich 

úroveň od loňského roku zvýšila. 

o Dále slečna Hanzalová hovořila o účasti PRO Šumavska na Skimaratonu na 

Kvildě, kterého se první den závodu účastnily Lucie Pechoušková a Hana 

Lukešová. Druhý den turistickou oblast prezentovaly Ivana Vlková s Andreou 

Hanzalovou. Slečna Hanzalová uvedla, že se nebály jít mezi lidi a ptát se na 

různé věci, záležitosti, spokojenost a zajímavosti. Uvedla, že podle účastníků, 

kteří byli z okolí Prahy, je Šumava znovu objevenou destinací a že mnoho z nich 

nevědělo o koncepci cestovního ruchu v jižních Čechách. 

o V dalším bodě se mluvilo o účasti na Dni NP Šumava, který byl v loňském roce 

zasvěcen šelmám (Rok šelem). Tento den proběhl 18.7.2017 na Rokytě a u této 

akce byla vyzdvižena vysoká účast. Účastníci se rádi u stánku zastavovali a 

diskutovali, dostali zde také tipy na výlety a mnoho dalších užitečných 

informací. Slečna Hanzalová nezapomněla upozornit na letošní projekt NP 

Šumava, který se nese ve znamení pralesů. Zmínila pozvání na Den NP Šumava 

v roce 2018, který se bude konat dne 14.7.2018 na Idině Pile.  

- Propagační materiály 

o V rámci propagačních materiálů mluvila slečna Hanzalová o image prospektu 

turistické oblasti, materiálu Media Data, kde jsou uvedena oblast v číslech a 

základních údajích, dále o materiálu Chytrá turistika v jihočeském příhraničí, 

kde si lze vybrat a utrhnout svůj vlastní zážitek a užít si Šumavsko ,,po svém“. 

Hovořilo se o samolepkách, jednou z nich je Šumavsko, turistická oblast, která 

slouží k označení a vymezení oblasti. Pokud se určitý subjekt v oblasti nachází, 

pomůže tvořit značku Šumavska vylepením této samolepky na viditelné místo 

svého podniku. Samolepka jsme PRO Šumavsko je určená pro členy 

destinačního managementu.  

o Přednášející pyšně oznámila výhru propagačního letáku v soutěži TURIST 

PROPAG, kam byly zaslány všechny propagační materiály – trhací mapy, 

samolepky, image prospekt, media data a oblast získala 1.místo v kategorii 
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turistická informace roku 2017. Bylo zmíněno, že cena zůstala v jižních 

Čechách, jelikož v předchozím roce ji získala oblast Toulava se svojí turistickou 

kartou Toulavkou. Bývalá produktová manažerka TO Šumavsko vyvrátila účast 

na soutěži v letošním roce a uvedla, že by bylo dobré se zúčastnit v roce 

příštím, kdy se materiály rozrostou o Gastrostezku, panoramatické snímky a 

některé z materiálů budou upraveny. 

o Pohlednice edice Šumavsko srdcem – byly ukázány pohlednice netradičního 

čtvercového formátu, na kterých jsou prezentována úchvatná místa turistické 

oblasti. Kromě již vytvořených pohlednic pro HM Management, s.r.o., Farmu 

Hoslovice, KY.BY zahradu, Muzeum venkovského života LIVA Předslavice, 

netradiční tkalcovnu Na vlně, obec Chlumany, obec Záblatí, penzion U Černého 

kohoutka, Penzion u sv. Jana Kraselov a TIS Vimperk, možnosti vytvoření 

pohlednic využilo Bed & Bike Prachatice, obec Malenice a město Prachatice 

výrobu svých pohlednic zvažuje. Nákladově se destinační management podílí 

75% a zbylých 25% leží na bedrech daného zájemce. 

o Edice Šumavsko všem – v této části byly slečnou Hanzalovou prezentovány tipy 

na výlety, jak v letní, tak zimní edici plus tipy za výlety,,když počasí nepřeje“, 

které vznikly v reakci na brilantně zpracovanou SWOT Analýzu TO Šumavsko, 

kterou vypracovali studenti Vysoké školy obchodní v Praze, o.p.s., kteří 

poskytly nezaujatý názor na danou oblast. Tipy na výlety jsou volně k úpravě, 

pokud by někdo z členů měl další náměty či připomínky.  

o V posledním bodě slečna Hanzalová hovořila o inzerci v tisku, kde byl uveřejněn 

kalendář letních akcí v rámci Prázdnin na Šumavsku. Uvedla, že v daný rok 

došlo ke shodě s informacemi poskytnutými od TIS Vimperk, a tak se tipy 

v dané inzerci objevily duplicitně. Proto zdůraznila nutnost domluvy mezi 

subjekty mezi sebou. 

 

4. Výroční zpráva za rok 2017 

Slova k výroční zprávě za rok 2017 se ujala paní předsedkyně spolku Ivana Vlková. Ta se 

v úvodu své řeči účastněných dotázala, zdali všichni výroční zprávu před začátkem členské 

schůze obdrželi. Zúčastnění tuto zprávu potvrdili. Paní předsedkyně komentovala výsledek 

hospodaření v roce 2017 se slovy, že stoupá, nic méně nelze odhadnout jakou tendencí to 

půjde pro rok 2018, jelikož se sníží příspěvek od jihočeského kraje a členské příspěvky budou 

neměnné. Bylo zmíněno, že kladný výsledek hospodaření byl zlepšen o poníženou částku 

výdajů na projekt Gastrostezky, kdy se spolek účastnil 50 % a zbylých 50 % financovalo MMR. 

Paní předsedkyně vyzvala k hlasování o schválení výroční zprávy 2017 a všichni zúčastnění 

hlasovali PRO. 
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5. Aktuální informace z dění cestovního ruchu 

- K aktuálním informacím z cestovního ruchu přispěla opět Ing.Andrea Hanzalová, která 

v současné době zastává funkci koordinátorky regionálního partnerství na Jihočeské 

centrále cestovního ruchu. Zdůraznila, že je nutné, aby členové destinačního 

managementu spolu komunikovali a spolupracovali. Dále mluvila o národní 

kategorizaci, kam je nutné certifikované oblasti přihlásit do konce července 2018, 

v návaznosti na to poprosila zúčastněné o pomoc produktové manažerce při plnění 

podmínek pro danou kategorizaci. Přínosem národní kategorizace jsou údajně finanční 

prostředky, které by do dané turistické oblasti přibyly na další pracovní sílu, a tak by se 

destinační management mohl rozrůst o další pomocnou ruku při koordinaci správně 

fungujícího cestovního ruchu. 

- Ing. Hanzalová neopomněla zmínit případ turistické oblasti Prácheňsko a Pošumaví, 

které byla certifikace přerušena a zmínila možnost oblasti o rozrostení se o další obce 

a zajímavá místa. 

 

6. Plán činností v roce 2018 

Plánu činností pro rok 2018 se ujala nově jmenovaná produktová manažerka Ing.Marie 

Korousová.  

- Nejprve slečna Korousová mluvila k financím PRO Šumavska, z.s. od JCCR pro rok 2018. 

Z tabulky uvedené na slidu bylo jasně zřetelné, že oblast získá příspěvek ve výši 

283 318,80 Kč, který závisí na počtu obyvatel v oblasti, její rozloze, na výši vybraných 

poplatků za lázeňský či rekreační pobyt a dalších. K plánovaným příjmům byly zahrnuty 

např. příspěvek od Krajského úřadu Jihočeského kraje, členské příspěvky, příspěvek 

obce Malenice za správu TIC. K výdajům byly přiřazeny např. kofinance spolku k dotaci 

nebo předpoklad neuznatelných výdajů.  

- Provoz turistického informačního centra v Malenicích 

o Destinační management PRO Šumavsko bude i nadále spravovat provoz TIC 

Malenice, kde je i umístěno sídlo spolku. 

- Veletrhy a akce 

o V roce 2018 se současná produktová manažerka účastnila, společně s tehdejší 

produktovou manažerkou Ing. Andreou Hanzalovou, únorového Skimaratonu. 

Dále se 12.dubna 2018 účastnila konference cestovního ruchu TravelCon 

v Českých Budějovicích a prezentovala turistickou oblast  na veletrhu 

TravelFest taktéž v Českých Budějovicích. V letošním roce se oblast bude 

prezentovat na Dni NP Šumava, na Idině Pile, dne 14.7.2018, na závodech 

Xterra, konaných v červenci 2018 a ve spolupráci s Kolo pro život také na 
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Šumavském MTB maratonu na Zadově. 

- Slečna Korousová upozornila na nově vzniklou spolupráci se společností GW Train, 

která mimo jiné i v TO Šumavsko provozuje osobní železniční dopravu. Paní 

předsedkyně Vlková ji doplnila s informací, že ve vagonech vlaků budou umístěny 

informační tabule, aby cestující věděli, v jaké oblasti se nachází, s odkazem na web 

oblasti a QR kódem, kde mohou získat další tipy na výlety. Do cyklovlaků se plánuje 

umístit podobné informace navíc s infem, kde se dají zjistit cyklostezky, které se v dané 

oblasti nachází. Dalším, neméně významným bodem bylo uzavření partnerství s Kolo 

pro život, z.s., který s námi bude spolupracovat na cyklo akcích a bude prezentovat 

loga Šumavska na plakátech k akcím a pomůže zpropagovat turistickou oblast. 

- Tvorba dalších tematických tipů na výlety a nový prospekt 

o V roce 2018 budou vytvořeny nové tematické tipy na výlety a vznikne nový 

prospekt formátu současných media dat, který bude věnován městům ležících 

v oblasti, a to městům Prachatice, Vimperk a Volary. 

o Gastronomická stezka turistickou oblastí Šumavsko – produktová manažerka 

uvedla projekt s tím, že oficiálně startuje 2.června 2018 na Chlumanském trhu. 

Subjektům na stezce se poskytne fotogalerie a videospot, propagační materiály 

a upomínkový předmět, proběhne inzerce v periodiku, pro účely Gastrostezky 

byl optimalizován web oblasti (nová dlaždice s odkazem na Gastrostezku a její 

členy). Každý člen Gastrostezky bude označen samolepkou, která by měla být 

umístěna v hlavních, návštěvních prostorách dané provozovny. Informovala 

také o proběhlém Presstripu (19.dubna.2018), na kterém se účastnily např. 

šéfredaktorky časopisů F.O.O.D., Apetit, PrimaFresh a instagramerky Bára 

Sedláková, Jana Králiková (ZásadněZdravě), Jana Černá z Cukrfree, a další. 

Účastníci PressTripu nejprve navštívili výběh praturů, zubrů a bizonu 

v Křišťanově, dozvěděli se o chovu těchto zvířat v šumavských podmínkách. 

Dále vyrazili směr Volary, do ZEFY Volary, kde byli provedeni celým prostorem 

jatek a byli poučeni o tom, jak vše na jatkách funguje. Následovala ochutnávka 

místních výrobků, včetně pečiva, které vyrábí Prachatická pekárna v rámci 

Agrokomplexu Šumava. Po ochutnávce se vyrazilo do Vimperka, kde následoval 

oběd ve školní restauraci sv. Rafael. Návštěvníky uvítal sám pan ředitel Pichler 

a pro všechny bylo připraveno tříchodové menu, připravené studenty učiliště 

pod vedením pana Antonína Olaha. Po obědě následoval poslední bod 

programu, a to návštěva Kozí farmy ve Výrově, kde účastnice Presstripu byly 

doslova uneseny tamní atmosférou. Po osobním volnu následovalo večerní 

posezení v Pivovaru Prachatice. V rámci uvedení Gastrostezky proběhne na 

Chlumanském trhu soutěž o koš ,,dobrot“ sestavený z výrobků subjektů 

Gastrostezky. 
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o Panoramatické 3D fotografie spolupráce s Pano3D – Tento projekt slečna 

Korousová komentovala jako určený pouze pro členy DM a NP Šumava, 

v současné době jsou již všechny body uvedeny na webu www.sumavsko.cz 

v interaktivní mapě odkud si je lze rozkliknout a podrobně prozkoumat. 

Produktová manažerka rozešle odkazy jednotlivým subjektů, aby mohly tento 

odkaz umístit na své webové stránky a návštěvníci si mohli 3D fotografie  

prohlédnout. Paní Slavíčková 3D fotografie chválila a zmínila, že mezi jejími 

klienty mají velký ohlas. Pro tento projekt bude vytvořen průvodní letáček 360° 

Ach to je podívaná a jednotlivá místa budou také prezentována na facebooku 

Šumavska.  

o Pro účely Gastrostezky a panoramatických fotografií už byl zoptimalizován web 

sumavsko.cz, kam přibyly další dlaždice s možností rozkliknutí a s podrobnými 

informacemi o projektech. 

- Propagační materiály 

o K propagačním materiálům, které jsou ještě dostupné z dotisku 2017 

(samolepky, trhací zážitková tabule), přibydou výše zmíněné materiály 

k projektům Gastrostezka turistickou oblastí Šumavsko a Panoramatické 

fotografie. 

o Nadále je posílám týdenní kalendář akcí, kde je uvedeno 5 TOP akcí v daném 

měsíci a dalších 5 akcí daného týdne. Dole jsou vždy tipy na výlety. Kalendář se 

dá tisknout v odstínu šedé a slečna Hanzalová poprosila zúčastněné o 

spolupráci při tvorbě kalendáře a zasílání konaných akcí s dostatečnou časovou 

rezervou dopředu. 

o Slečna Korousová zmínila placenou inzerci v časopisu Krásný rok, který byl celý 

o Šumavsku a inzerci v časopisu COT (o cestovním ruchu), která byla v rámci 

spolupráce na projektu Gastrostezky zdarma. V posledním svém bodu slečna 

Korousová zmínila Facebookové stránky Šumavska, kde je v době konání 

schůze sledovalo přes 3860 fanoušků. Slečna Hanzalová dodala a poprosila 

všechny zúčastněné, ať oblast sledují na Facebooku, Instagramu a ať ke svým 

příspěvkům přidávají označení @prosumavsko_to a #sumavsko. 

- Plán činnosti JCCR 2018 

o Ing Andrea Hanzalová se chopila slova za plány Jihočeské centrály cestovního 

ruchu. Tématem tohoto roku jsou jižní Čechy Pohodové a k němu nám ukázala 

publikované materiály a nový image prospekt jižních Čech – k novým 

materiálům patří např. aktivní dovolená, filmová turistika, jižní Čechy běžecké, 

pěší a další. Rok 2019 bude patřit jižních Čechám filmovým, kdy slečna 

Hanzalová upozornila na vznik Jihočeské filmové kanceláře, která bude 

mailto:info@prosumavsko.cz
http://www.prosumavsko.cz/
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navazovat, přes JCCR, spolupráci s jednotlivými oblastmi a bude hledat poutavá 

místa k natáčení.  

o Dalším projektem JCCR je projekt Zlatá stezka - síť turistických cest na "Zelené 

střeše Evropy„, kdy dojde k Vytvoření produktu – pěší stezky na území ČR s 

propojením na bavorské pěší stezky prostřednictvím propojovacích tras. Jedná 

se o dálkové trasy, podobně jako např. Santiago de Compostela, které mapují 

trasy soumarů, když vozili sůl z Německa do Čech. Slečna Hanzalová vyzdvihla, 

že z pěti propagačních materiálů jsou místa Šumavska na třech z nich. Dne 

6.června 2018 se bude k projektu konat konference, a to v Prachaticích 

v Národním domě. DM Šumavsko bude spolupracovat jak na organizaci 

konference, presstripu, tak s NP. Paní předsedkyně s panem ředitelem 

Poláškem domluvila přemostění projektu na webové stránky Šumavska, tak, 

aby k trase mohly být zviditelněná jak ubytovací, tak stravovací zařízení, tipy  

na další výlety a akce v okolí. 

 

7. Členské příspěvky 

Od konání poslední členské schůze spolku destinačního managementu PRO Šumavsko nedošlo 

k žádnému návrhu změny členských poplatků. Proto stanovená výše členských poplatků  

na rok 2018 zůstává beze změny. 

 

ČLESNSKÁ SCHŮZE BERE NA VĚDOMÍ STÁVAJÍCÍ STAV ČLENŮ SPOLKU PRO ŠUMAVSKO, z.s. 

 

8. Přijetí nových členů 

Od konání poslední členské schůze spolku destinačního managementu PRO Šumavsko 

v dubnu 2017 nevstoupil do DM žádný nový člen.  

 

ČLESNSKÁ SCHŮZE BERE NA VĚDOMÍ STÁVAJÍCÍ STAV ČLENŮ SPOLKU PRO ŠUMAVSKO, z.s. 
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9. Ostatní a závěr 

Ivana Vlková všem poděkovala za účast a ukončila jednání. 

 

Čas ukončení jednání:  24. dubna 2018  

Místo jednání: Hotel Zlatá Hvězda, Vimperk 

Zapsala: Ing. Marie Korousová 

Ověřila: Mgr. Iveta Frková 

          

 

 

…………………………………………………….                                ……………………………………………………                                                                               

Mgr. Iveta Frková              Ing. Marie Korousová 
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